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Närvarande: 

  Jessica, Nicolas, Michael, Gabriella, Dan, Anna 

Agenda 

1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av dagordning 
3. Föregående protokoll 

 
4. Ekonomi 

a) Sponsringsläget 
Det saknas en del sponsringsintäkter, vi behöver identifiera 
vilka det är. 

5. Information 
a) HS  

Beslut taget på att pausa våra tre huvudmål, för att 
fokusera på föreningsöverskridande samarbete. 
Skadegörelse under tennisveckan. Polisanmälan för 
hjärtstartaren, dock fås ingen ersättning ut på försäkringen. 

b) HÖFF  
Inget att rapportera. 

c) Solcellerna 
Är tyvärr utslagna och Upplands solceller försöker att få tag 
på reservdelar. Dock är reservdelarna svåra att få tag på, 
leveransproblem pga att de är restade. Det är ett ovanligt 
problem att solceller drabbas på detta sätt. Fortsättning 
följer. 

 
6. Fotbollsverksamheten 

a) Söndagsmöte 
Hög närvaro, mycket positivt. Tränarutbildning efterfrågas. 
Klagomål på klädleveransen. Ev se över utbudet och 
leverantörer, inför kommande säsong/avtalsperiod. Flera 
av ledarna föredrog två kortare konferenser än en 
heldagskonferens. 

b) Ledarkonferens 
Vi beslutar att vi tar det sista söndagsmötet och ändrar om 
formatet för att nyttja det för reflektion och 
erfarenhetsåterföring inför kommande säsong. 
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c) Ungdomsavslutning 
Lagen tar själva hand om avslutningen, en liten happening, 
med fika och medaljutdelning. 

d) Sportbio  
Den 29 oktober kommer filmen ”Jag är Zlatan” visas på 
Storbrunn. SISU kommer att driva denna aktivitet. Gabriella 
skickar ut till ledare för P10, P09, FP08/07 och F09/10. 

e) ÖSK/GNIF P07-08 
Oro kring spelarunderlaget för en 11-mannatrupp till nästa 
säsong. Det behöver finnas alternativ för spelarna i ÖSK. 
GNIF är öppna för ett samarbete. Dubbellicenser är vägen 
att gå i så fall, utan att eventuella avtalsbrott uppstår. 

f) Skrivelse F11 
11/9 skedde en incident under match mellan Gimo och 
F11.  

7. Anläggningar  
a) IP/Fotbollsplan åtgärd 

Kortsiktig lösning är att lägga på jord och så i. Långsiktig 
lösning diskuteras, Michael kollar upp robotgräsklippare, 
vilken klubb som leasar och hur det funkar. 
Under oktober månad kommer leverans av jord och frö. 

 
8. Övriga frågor   

 
 

9. Nästa möte 
Söndag 2 oktober kl 18.00  

 
  


